
Frederiksodde Skole 
Fredericia Kommune. 

 
 
 

Skolebestyrelsen 
 
Dagsorden til møde: 

   
Onsdag den 2.oktober 2013 kl. 19.00-21.00 
Indgang fra Ullerupdalvej. 

 
Mødeleder: 
 

Jan Jensen 

Referent: 
 

Anni Thomsen  

Deltagere: 
 

Bjarne, Carina, Nicklas, Jan,  

Fraværende: 
 

Karsten Hyre-Jensen 

 
 
Nr. Dagsorden Bilag/ indstil-

linger 
Referat 

13/14- 
17 

Godkendelser (fast 
punkt): 
Referat fra 10.september. 
 
 
 
 
 
Opfølgning på: 
Skolemælk 
 
 
Forældreintra. 
Funktionen ”Kontaktbogen” 
 
 
Kørsel af børn i køresto-
le 
 

130910 - Møde i 
Skolebestyrelsen 
d. 10.september 
2013 - referat 

 
 
 
 
 
 
 
Linket er lagt på Forældreintra. 
Arla har endnu ikke oprettet 
Frederiksodde skole som selv-
stændig skole. Der kan derfor 
endnu ikke bestilles mælk. 
Forældreintra er kommet i gang 
nu. Der skal skrives oplysninger 
om bestyrelsen. 
 
Problemet er løst, der var tale 
om en kommunikationsfejl ml. 
forældrene og B&R. 
Fra 1/10 kører busserne ind på 
legepladsen og sætter børn af. 
Det er utilfredsstillende for 
eleverne. 
Trafikmæssigt er det en bedre 
idé end tidligere.  
Vi skal som bestyrelse indsamle 
data vedr. afsætningsproblemerne 
af børn. Vi kan spørge til, om 
vi kan få en trafikmåling via 
”Sikker skolevej”- gruppen. 
Aftale: 
Anni drøfter problemstillingen 
m. Stendalen. Hvor mange busser? 
Jan Jensen kontakter Charlotte 
Mikkelsen og Troels Andersen fra 
gruppen vedr. ”Sikker Skolevej” 
for at afdække problemet mht. 
bussernes afsætning, kaos ifm. 
af og pålæsning. Både morgener 



og efter skoletid. 
Efter ca. 2 uger evaluerer vi 
den nye kørselsaftale m. afsæt-
ning af elever på legepladsen 
mht. sikkerhed og kaos.  
 

13/14-
18 

Temapunkt:  
De fysiske forhold på 
Frederiksodde Skole – 
manglende renovering og 
pladsproblemer. 
 
Ullerupbækskolen vil sæt-
te dette punkt til debat, 
vi bør følge trop. 
Hvad kan vi gøre og hvor-
dan? 
  

 
 
 
 
 
 
  

 
Skolebestyrelsen ønsker at gøre 
opmærksom på, at der er plads-
mangel på Frederiksodde og at 
der er utidssvarende og nedslid-
te lokaler for én af skolens 
børnegrupper for elever med van-
skeligheder indenfor adfærd og 
trivsel. Især denne gruppe ele-
ver har mulighed for at blive 
inkluderet i almenskolen men de 
fysiske forhold stiller sig i 
vejen. Muligheden for at skabe 
en besparelse på sigt halter. 
Nicklas skriver til politikerne 
– evt. i form af et åbent brev i 
avisen. Nicklas kontakter også 
Mads Thybo mhp. en artikel. 
 

13/14- 
19 

Økonomi. 
Fremlæggelse af forelø-
bigt budget. 
Drøftelse af indsatsområ-
der og nødvendige nyind-
køb/ reparationer. 
 

 Vedr. 2. budgetforslag kan vi 
konstatere, at besparelserne på 
specialområdet er taget af bor-
det. Men der er en pulje til 
uspecificerede besparelser, som 
det kommende byråd skal define-
re. 

13/14- 
20 

Forslag til temamøder med 
forældre: 
Digital trivsel – se lin-
ket www.sikkerchat.dk 
Overvej andre temaer, som 
forældrene kan være inte-
resserede i. 
 

 Fælles oplæg for alle forældre 
og derefter gå klassevis til 
debat. For hold C kunne aftenen 
bruges til præsentation af Apps. 
Bruge skolens specialister til 
oplæg? 
Afholdes først i marts.  

13/14-
21 

Skole- hjem samarbejdet. 
Status på oprettelse af 
afdelingsråd.  
 
  
 
 

 Der er én interesseret forælder 
i afd. B til afdelingsrådet. 
 
Vi opfordrer fortsat forældre og 
Nicklas skriver en opfordring, 
som udsendes på F-intra som be-
sked til hver enkelt forælder. 
 

13/14- 
22 

 
 
Sager og indstillinger 
 
 

  

13/14-
23 

Meddelelser (fast punkt): 
Medarb.repr. 
Ledelsen: Temaaftener 
vedr. ny skolereform 
Andre 
 
 
 
 

  

13/14- 
24 

 
 
 
Evt. (fast punkt) 
Kursus f. forældre til 

  



børn med ADHD 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Pkt.19: 
 
Kaffeautomater er en dyr løsning. 
Ledelsen prioriterer og starter indkøb og nødvendige reparationer. 
 
 
Næste møde: 5.november. 
Julefrokost 4 december. 


